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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-6 
Rijeka, 19. ožujka 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 12. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 19. ožujka (utorak) održana je 12. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,30 sati u 
prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 

- 1. Izvješće o provedbi programa VMO Kozala „Proljeće na Kozali“ 
- 2. Realizacija programa „Za našu Kozalu“ 
- 3. Aktualnosti u kvartu 

Sjednica je započela u 17,30 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik je pohvalio provedbu i uspješnost programa „Proljeće na Kozali“ koji se je ponovno 
vratio kao program VMO Kozala, a u sklopu Međunarodnog Dana žena (8. ožujka). U sklopu 
ovog programa vijeće je na Dan žena (petak 8. ožujka) ispred MO Kozala podijelilo 150 
sadnica cvijeća ženama iz kvarta, a slijedeći dan (subota 9. ožujka) održalo edukativnu šetnju 
grobljem Kozala pod stručnim vodstvom Teodora de Canzianiaja na temu „Upoznajte 
Riječanke/Fiumanke koje su stvarale povijest) na koju se odazvalo oko 70 građana. Za ovaj 
program odobreno je 430 eura, a utrošeno je 419,11 eura. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena, a Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je Vijeću da se program „Za našu Kozalu“ održi u 
subotu 20. travnja, a povodom Dana planete Zemlje, koji se obilježava 22.4.2024. Prema planu 
i programu, u sklopu ovog programa vijeća, održat će se eko radionica za djecu u Parku 
Zvonimira Škerla, a na temu kompostiranja, sađenja, vrtlarenja te recikliranja uz stručno 
vodstvo Daniele Torjan i njenog obrta VRRR (vrtlari, rasti, recikliraj, raduj se). Dok se djeca 
zabavljaju i educiraju, odrasli će se okupiti na Volčićevom trgu i podijeliti u skupine te krenuti 
u čišćenje kvarta. Sav sakupljeni otpad skupiti će se u baju koja će biti na Volčićevom trgu. 
Nakon čišćenja, sudionici će saditi živicu u Parku Zvonimira Škerla, a nakon svega, svi 
sudionici će se podružiti uz obrok u prostorima mjesnog odbora.  
Mjesni odbor tradicionalno će, uz sve stanovnike MO Kozala, pozvati i DV Vidrice, OŠ Kozala 
te Prihvatilište za beskućnike „Ruže Sv. Franje“. 
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 

AD3/1 
 

Predsjednik je podsjetio sve prisutne kako radovi u Baštijanovoj ulici napreduju sporo i loše. 
Nisu do kraja postavljeni fleksibilni stupići, nije postavljena termoplastika, nisu uklonjene gljive 
na cesti pored Volčićevog trga i slično. Predlaže slanje službenog zahtjeva sa rokovima 
završetka radova prema nadležnima.  
Nadalje, podsjeća sve prisutne kako je zajedno sa vijećnikom Jakovac Filipom i nadležnima iz 
TD Rijeka plus te UO za komunalni sustav početkom ožujka organizirao izlazak na teren, a 
vezano uz pronalaženje adekvatne pozicije za izgradnju parkinga i garaže na području MO 
Kozala. Vijećnik Jakovac je u DPU-u (Detaljnom planu uređenja) pronašao kako na području 
MO Kozala postoji nekoliko lokacija predviđenih za izgradnju parkirališta/garaže:  
- za izgradnju nadzemne garaže i to na prostoru TD Hrvatske telekomunikacije d.d. Zagreb  

i to čak s približno 220 parkirnih mjesta. Potrebno je organizirati sastanak sa 
predstavnicima HT-a za daljnje dogovore, 

- za izgradnju parkirališta i to na građevnoj čestici broj 14 (DPU), kapaciteta 62 parkirna 
mjesta, a koja je trenutno u upotrebi KD Kozala do.o. Potrebno je organizirati sastanak sa 
predstavnicima KD Kozala za daljnje dogovore, poslan je dopis 19.3.2024. te se očekuje 
odgovor, 

- za izgradnju javne garaže postoje dvije lokacije  prema GUP-u Grada Rijeke i to jedna u 
Ulici Ante Kovačića (iza kućnih brojeva 20 i 22) te druga u Brajšinoj ulici, u blizini kućnog 
broja 26). 

Vijećnik Jakovac predlaže, bez obzira na sve navedeno po pitanju parkinga, da se uređenje 
parkirališta na području klesarije prijavi u kroz male komunalne aktivnosti za 2025., a za koje 
traje natječaj sve do 29.3.2024. 
 
Zaključak: Informacije i svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni 
 

AD3/2 
Vijećnik Jakovac zamolio je informaciju po pitanju napretka uređenja izlaska iz dvorišta u Ulici 
Kozala kod k.br. 22. Tajnica je navela kako se službeno podnio dopis prema nadležnim 
službama u TD Rijeka Plus no još nema odgovora. Vijećnik predlaže slanje podsjetnika. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 

AD3/3 
Vijećnik Jakovac naveo je kako su se građani iz Ulice Ante Kovačića požalili kako im je MUP 
tijekom vikenda 16. i 17. ožujka 2024. podijelio kazne za nepropisno parkiranje, a propisnih 
parkirnih mjesta nema dovoljno. Smatra to velikom nepravdom, no svjestan je kako Vijeće tu 
ne može ništa učiniti po tom pitanju.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
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AD3/4 
Vijeće predlaže da se u eko akciji koja će se održati 20.4.2024. uredi i očisti prostor u Ulici 
Aleksandra Mamića gdje je prije nekoliko godina uređen dio parkirališta u sklopu RPLP-a, no 
gradske službe su ga potpuno zanemarile u održavanju i prepustile ga samo nekolicini 
uključenih građana koji to sami nisu u mogućnosti kvalitetno održavati. Potrebno je očistiti to 
područje te urediti postavljene klupe. 
 
Zaključak: informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 

AD3/5 
 

Vijećnik Filip Jakovac predložio je da se od KD Čistoće zatraži plan i program čišćenja i 
održavanja zelenila na području MO Kozala te da Čistoća prije početka radova obavijesti MO 
Kozala o istome, kako bi vijeće bilo upoznato sa radovima te, u slučaju ne slaganja, reagirati 
na vrijeme. Kao primjer, dao je uređenje grmova u Parku Nikole Hosta, gdje je, prema 
njegovom mišljenju, izvršen ekocid nad grmovima i smatra kako takve stvari treba spriječiti. 
Predlaže vijeću da sa ovim informacijama vezano uz nestručno rezane grmove u Parku Nikole 
Hosta izađu u medije. 
 
Zaključak: informacija i prijedlozi su jednoglasno usvojeni i prihvaćeni. 
 

AD3/6 
Predsjednik VMO Starčić iznio je vijeću informaciju o zaprimljenom mailu od Upravnog odjela 
za komunalni sustav i promet 14.3.2024. u kojemu se navodi odbacivanje realizacije nekih 
prioriteta za 2023. godinu (postavljanje stupića u Ulici Petra Kobeka, postavljanje stupića na 
raskrižju Šetalište Vladimira Nazora i Trinajstićeve ulice), a na zahtjev vijeća MO Kozala, što 
je netočno i neistinito. Na isti mail se vijeće očitovalo te je dobilo i službenu ispriku Odjela. Tu 
se radi o iznosu od 2.800 eura, što nije mali iznos. U skladu s navedenim, vijeće je zatražilo 
očitovanje vezano uz realizaciju malih komunalnih aktivnosti za 2023. koje je dobiveno od TD 
Rijeka Plus 20.3.2024., a vezano uz prenamjenu sredstava koji se vežu uz izmjene cijena 
troškova radova i materijala  i to na način da se za svaku prenamjenu sredstava razlog iskaže 
kvalitativno i kvantitavno u jedinicama mjere radova/materijala.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedloge. 
 

 
AD4/5 

 
Vijećnica Nasrin Štrljić predložila je da se problem sa devastiranom nadstrešnicom na objektu 
Brodokomerca u Baštijanovoj ulici objavi u medijima i na društvenim mrežama s obzirom da 
uprava Brodokomerca ignorira mailove i dopise koji su im upućeni od strane Vijeća nekoliko 
puta. Sigurnost prolaznika je na tom dijelu ugrožena i treba hitno reagirati. 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,30 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


